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Aihe: Anjoviksen kalastuskielto

EY:n perustamissopimuksen 174 artiklassa todetaan muun muassa, että yhteisön ympäristöpolitiikan 
tavoitteena on luonnonvarojen järkevä käyttö.

Biskajanlahden anjoviskannan tilanteen johdosta viime vuonna komissio päätti keskeyttää anjoviksen 
kalastuksen. CEIM:n raporteissa suositellaan, että anjoviksen kalastusta ei aloiteta ennen kuin 
kesäkuussa 2006 ja silloinkin edellyttäen, että kaikututkimukset ja anjoviksen kutua koskevat 
tutkimukset osoittavat, että kanta on elpynyt selvästi. Komissiolla oli, saatuaan samanlaisen 
lausunnon kalatalousalan tieteelliseltä, tekniseltä ja taloudelliselta komitealta, aikomuksena, että 
kielto pidetään voimassa siihen asti, kunnes kesäkuussa 2006 saadaan tieteelliset raportit kantojen 
kehityksestä.

Miksi anjoviksen pyynti sallittiin vuonna 2006 ennen kesäkuuta ja ennen kuin asiaa koskevat 
tieteelliset arviot olivat saatavana? Onko komissio tietoinen Baskimaan meri- ja elintarviketeknisen 
tutkimuskeskuksen (AZTI) raportista, jossa arvioidaan, että anjoviksen biomassa on pienempi kuin 
"luhistumisriskiä" osoittava 21 000 tonnin raja? Miksi kalastusta ei ole vielä pysäytetty niin kuin 
Baskimaan kalastusala pyytää, vaikka EU:n kalatalousministerien neuvosto sopi joulukuussa kiellosta, 
mikäli biomassa on alle 28 000 tonnia?
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